

RESOURCE LIBRARY - STEWARDING Operation of High Pressure Gun 操作高压水枪

CODE:	03.16.066
EDITI ON:	1
PAGE	1 OF 1

Standard: The high-pressure gun must be maintained and operate correctly to prevent accident and damage. Procedures: Must identify the use of cold water or hot water be needed for high-pressure gun.	标准: 要正确操作和保养高压水枪避免事故和损坏的发生。 程序: 必须清楚所用高压水枪是冷水式还是热水式。 1. 检查机器部件是否齐备。
 Check all parts of machine are complete. Connect all part of machine in order. Put incoming pipe into a container that is full of water. Connect electric power and switch on. Pinch switch on handle until water spray out continuously. Regulate nozzle and pressure to fit your need. Keeps enough water in container until complete your work. Switch off first when you finish your work. Disconnect all part of machine and drain off excess water. Clean them and sent it backs to store. 	 按顺序连接好各部件。 将进水管放入一装满水的容器中。 连接电源并打开。 捏住手柄上的开关直到水连续的喷射出来。 调节喷嘴和压力。 在工作过程中,盛水容器中要始终保持有足够的水。 当工作结束时首先关掉机器。 拆开各部件并将水控干。 将各部件擦洗干净后送回库房。
NB: Never spray water to or on to a person. Don't operate machine without water. Don't move machine by dragging.	注意:不要向人喷水。 不要在无水情况下操作机器。 移动机器时不要拖拉。
-End-	-完-